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P R O T O K Ó Ł Nr XXIII/2017 

z obrad XXIII Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się w dniu 29 czerwca 2017 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokółu z obrad XXII Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 

6. Pytania do zaproszonych gości. 

7. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 

2016 rok. 

8. Sprawozdanie Wójta Gminy z przebiegu współpracy Gminy Stara Biała z organizacjami 

pozarządowymi za 2016 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Starej Białej za 2016 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka 

Kultury i Sportu w Starej Białej z/s w Białej za 2016 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stara Biała za 2016 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Stara Biała absolutorium                    

z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 97/X/15 Rady Gminy Stara Biała                             

z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Płockiego 

na realizację zadań publicznych w latach 2016 – 2017. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała 

na lata 2017 – 2025. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2017 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż samochodów pożarniczych 

marki ŻUK A151 i ŻUK A15 w drodze bezprzetargowej. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                          

z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                           

z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo 

Duże. 

19. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 

20. Zapytania i wolne wnioski. 

21. Zakończenie obrad.   
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XXIII Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 

Rozpoczęła się o godz. 9.05 i zakończyła o godz. 12.30. 

Ustawowa liczba radnych wynosi 15 osób.  

Listy obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 1.  

Sesję otworzył i przewodniczył jej Wojciech Żółtowski – Przewodniczący Rady Gminy. 

Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, 

wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Na sesję, nie przybył 

radny Marek Moderacki. 

Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, 

Wójta, pracowników Urzędu Gminy, sołtysów, mieszkankę Nowych Proboszczewic oraz 

zaproszonych gości, w tym Pana Macieja Jabłońskiego Zastępcę Dyrektora Elewarr Sp. z o. o. 

w Warszawie Oddział w Nowych Proboszczewicach. 

Ad. 2.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt porządku 

obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad.  

Wobec braku wniosków Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowany 

porządek obrad. 

 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 14 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosów „za”) przyjęła 

zaproponowany porządek obrad,  który przedstawia się następująco: 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokółu z obrad XXII Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 

6. Pytania do zaproszonych gości. 

7. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 

2016 rok. 

8. Sprawozdanie Wójta Gminy z przebiegu współpracy Gminy Stara Biała                                           

z organizacjami pozarządowymi za 2016 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Starej Białej za 2016 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego 

Ośrodka Kultury i Sportu w Starej Białej z/s w Białej za 2016 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stara Biała za 2016 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Stara Biała absolutorium                   

z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 97/X/15 Rady Gminy Stara Biała            

z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Płockiego na realizację zadań publicznych w latach 2016 – 2017. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 

Biała na lata 2017 – 2025. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2017 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż samochodów pożarniczych 

marki ŻUK A151 i ŻUK A15 w drodze bezprzetargowej. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych               

z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                   

z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo 

Duże. 

19. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 

20. Zapytania i wolne wnioski. 

21. Zakończenie obrad.   

              

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 

protokołu z posiedzenia XXII sesji Rady Gminy. Następnie stwierdził, że do rozpoczęcia sesji 

radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokołu, wobec czego poddał pod głosowanie projekt 

protokołu z sesji. 

 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 14 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z XXII Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 

(14 głosów „za”). 

 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Maciejowi Jabłońskiemu, który                   

z powodów służbowych miał ograniczony czas i poprosił o możliwość zabrania głosu                             

i odpowiedzi na ewentualne pytania wcześniej niż w punkcie 6 porządku obrad „ pytania do 

zaproszonych gości”. 

Wobec braku sprzeciwu Przewodniczący Rady poprosił Pana Jabłońskiego o zabranie głosu. 

 

Dyrektor Elewarr Sp. z o. o. poinformował o korzystnych cenach skupu jakie proponuje 

Elewarr Proboszczewice. Podał nr telefonu: 24 261 24 01 pod którym można uzyskać na ten 

temat dokładne informacje. 

 

Na prośbę sołtysa Dziarnowa Andrzeja Szpieka podał, że cena pszenicy na dzień dzisiejszy 

wynosi 720 zł/tona.  

Na pytanie radnego Krzysztofa Paradowskiego wyjaśnił, że przewidywana cena rzepaku 

będzie wynosić w granicach 1500zł  – 1550 zł/tona. Dla stałych klientów, którzy podpiszą 

umowę jest bonus 10 zł do tony. 

Na pytanie mieszkanki Nowych Proboszczewic wyjaśnił, że nie są prowadzone rozmowy 

odnośnie przyłączenia spółki do sieci gazowej.  Elewarr w Nowych Proboszczewicach korzysta 

z gazu propan-butan. 

 

Przewodniczący Rady podziękował Panu Jabłońskiemu za pomoc w uzyskaniu zgody od 

spółki Elewarr na przejście z gazem w miejscowości Nowe Proboszczewice. 

 

Wobec braku dalszych pytań Dyrektor Elewarr Sp. z o. o. opuścił salę obrad, natomiast  

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
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Ad. 4. 

Wójt Gminy złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 

- dokonano technicznego odbioru wyremontowanej drogi do oczyszczalni ścieków                                

w Maszewie, 

- rozpoczęto budowę drogi gminnej Nr 291301W Trzebuń-Dzięgielewo – została położona 

pierwsza warstwa asfaltu, 

- przy drodze gminnej 291329W w Nowym Trzepowie została przebudowana linia 

energetyczna, za chwilę rozpoczną się roboty ziemne,  

- w trakcie budowy jest ul. Jodłowa w Nowych Proboszczewicach – został położony opornik               

i została zakończona kanalizacja deszczowa, 

- trwa przetarg na budowę części ul. Weneckiej i Różanej w Brwilnie – wkrótce będzie 

rozstrzygnięcie, 

- do 12 lipca br. oczekujemy na oferty w przetargu na budowę ul. Słowackiego i Różanej                        

w Mańkowie, 

- zmieniamy projekt kanalizacji deszczowej w drodze w miejscowości Maszewo. Po uzyskaniu 

nowego pozwolenia  zostanie ogłoszony przetarg, 

- trwa projektowanie ulic w Maszewie Dużym: Agrestowej, Sosnowej, Bukowej i Morelowej, 

- w związku z budową ronda w Starym Draganiu dokonano zmian w budżecie – koszt budowy 

jest wyższy niż pierwotnie zakładano, 

- zostało wszczęte postępowanie przez Wojewodę Mazowieckiego w sprawie stwierdzenia 

nieważności Uchwały Nr 197/XXII/17 w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań                               

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stara Biała, 

- Starosta Płocki wystąpił z możliwością przejęcia do zasobów gminy działki nr 24/2 położonej 

w obr. Brwilno wraz z budynkiem mieszkalnym tzw. „Nadzorcówką”, 

- dokumentacja dot. modernizacji drogi wojewódzkiej 559 została zakończona – w trakcie 

kompletowania jest dokumentacja niezbędna do wystąpienia do Wojewody Mazowieckiego                  

o wydanie zgody na realizację inwestycji drogowej  czyli ZRID. Jest to inwestycja na 2018 rok. 

Dodatkowo Wójt Gminy: 

- poinformował o oficjalnym uruchomieniu nowej kwatery na składowane odpady komunalne 

w PGO w Kobiernikach, 

- ogłosił, że 14 lipca br. na terenie gminy Stara Biała odbędzie się VIII Rajd Motocykli 

Zabytkowych w ramach III rundy Mistrzostw Polski Pojazdów Zabytkowych w kategorii 

motocykle. 

 

Na pytanie radnego Władysława Mikołajczyka, Wójt Gminy odpowiedział, że obecnie trwa 

przetarg na opracowanie dokumentacji osiedla nad Wierzbicą i ul. Irysowej w Nowych 

Proboszczewicach. Oferty na zadania zostały złożone, ale nie ma jeszcze rozstrzygnięcia. 

 

Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 

W trakcie sprawozdania Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami na salę obrad 

przybył zaproszony gość - Przewodniczący Rady Powiatu Płockiego Lech Dąbrowski. 

 

Ad. 5.  

Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z posiedzeń odbytych 

w okresie między sesjami.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

Komisja Rewizyjna spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Jacek Portalski omówił 

tematykę posiedzenia, którą było utrzymanie dróg publicznych na terenie gminy 

i inwestycje w tym zakresie. 
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Komisja Budżetowa spotkała się jeden raz. Wiceprzewodniczący Rady Mariusz 

Downarowicz w zastępstwie za  Przewodniczącego Komisji Marka Moderackiego omówił 

tematykę posiedzenia, którą było funkcjonowanie transportu zbiorowego na terenie gminy. 

 

Komisja Polityki Społecznej spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Hubert 

Murawski omówił tematykę posiedzenia: 

1. Analiza zadań z zakresu porządku publicznego, ochrony środowiska i ochrony 

przeciwpożarowej. 

2. Realizacja ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionych sprawozdań wobec czego Przewodniczący Rady 

przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 6.  

Przewodniczący Rady Gminy powitał Przewodniczącego Rady Powiatu Płockiego Lecha 

Dąbrowskiego.  

 

W punkcie pytania do zaproszonych gości głos zabrali: 

Radny Władysław Mikołajczyk: 

 Poprosił o wsparcie finansowe dla gminy na zlikwidowanie dzikiego wysypiska śmieci                  

w Nowych Proboszczewicach, powołując się na przykład pomocy dla Ciółkowa. 

Radny Jan Sieradzki: 

 Poprosił o poprawę stanu odcinka drogi powiatowej – ul. Włoczewskiej ze Starych 

Proboszczewic do Włoczewa – oraz skrzyżowania ul. Włoczewskiej i ul. Bielskiej. 

Radny Stanisław Antoszkiewicz: 

 Podziękował za zebranie ziemi z  pobocza przy drodze powiatowej w Ogorzelicach oraz 

poprosił o kontynuację prac na dalszym odcinku tej drogi. 

 

Odpowiedź Przewodniczącego Rady Powiatu Płockiego Lecha Dąbrowskiego:  

Na pytanie radnego Władysława Mikołajczyka 

 Zajmowanie się wysypiskami śmieci na terenie gminy nie jest zadaniem powiatu.                            

W przypadku wysypiska w miejscowości Ciółkowo była to sytuacja bardzo groźna, 

zagrażająca mieszkańcom, gdzie żadna instytucja nie chciała zająć się tym problemem. 

Powiat przeznaczył swoje pieniądze na zlikwidowanie wysypiska, a następnie wystąpi do 

właściciela o ich zwrot. Może pomóc w sprawach organizacyjnych, ponieważ ma pewne 

doświadczenie w tym zakresie.  

Na pytanie radnego Jana Sieradzkiego 

 Zostanie to sprawdzone. Uwagi tego typu powinny być kierowane do kierownika obwodu 

drogowego. 

Na pytanie radnego Stanisława Antoszkiewicza 

 Pan Dąbrowski skomentował informację podaną podczas sprawozdania z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej dot. propozycji partnerstwa przy wykaszaniu przydrożnych terenów, 

że taka informacja do niego nie dotarła. Przyznał, że niewypełnienie tego obowiązku przez 

powiat nie wynika z zaniechania, a z wykonania ważniejszych rzeczy takich jak budowa 

dróg. Wyjaśnił, że jest to bardzo trudny rok, ponieważ ceny asfaltu wzrosły i to skutkuje 

dopłatami do inwestycji drogowych, których powiat prowadzi bardzo dużo. Przyznał, że 

liczy na to, że gminy wykoszą rowy  we własnym zakresie. 

 

Dodatkowo Przewodniczący Rady Powiatu Płockiego poinformował, że powiat przystąpił do 

realizacji budowy ronda w Starym Draganiu. Jest to przedsięwzięcie współfinansowane                         

z Gminą Stara Biała. Inwestycja będzie zrealizowana w tym roku. 
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Radny Leszek Majczyna 

 Poprosił o informacje na temat powstałego Stowarzyszenia Sołtysów Powiatu Płockiego. 

Odpowiedź Przewodniczącego Rady Powiatu: 

 W tym tygodniu zostało powołane Powiatowe Forum Sołtysów. Stowarzyszenie otrzyma 

wsparcie finansowe od Marszałka Województwa Mazowieckiego oraz pomoc ze strony 

powiatu, aby mogło realizować swoje inicjatywy. 

 

Więcej pytań do zaproszonych gości nie było. 

O godz. 10.20 Przewodniczący Rady zarządził 15 minutowa przerwę w obradach oraz poprosił 

radnych o ustalenie terminu wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy. 

Podczas przerwy salę obrad opuścił Lech Dąbrowski. 

 

Ad. 7. 

Przewodniczący Rady poinformował, że  radni wcześniej otrzymali Sprawozdanie 

z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2016 rok. Poprosił radnych 

o ewentualne pytania do kierownika GOPS Pani Małgorzaty Klimczewskiej. 

Wobec braku pytań i wniosków Przewodniczący Rady stwierdził, że radni przyjęli 

przedstawione Sprawozdanie bez uwag i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 8. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali wcześniej Sprawozdanie Wójta 

Gminy z przebiegu współpracy Gminy Stara Biała z organizacjami pozarządowymi za 2016 

rok, a następnie poprosił radnych o zadawanie pytań do sprawozdania. 

Wobec braku pytań i wniosków Przewodniczący Rady stwierdził, że radni przyjęli 

przedstawione Sprawozdanie bez uwag i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Starej Białej za 2016 rok. 

Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 

sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 198/XXIII/17 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Starej Białej za 2016 rok (uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 10. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Starej Białej z/s w Białej za 

2016 rok. 

Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 

sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 199/XXIII/17 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego 

Ośrodka Kultury i Sportu w Starej Białej z/s w Białej za 2016 rok (uchwała 

w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 11. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stara Biała 

za 2016 rok 

Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 

sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

Wynik głosowania:   „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 200/XXIII/17 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stara Biała za 2016 rok (uchwała 

w załączeniu do protokołu). 

Ad. 12. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok. 

Następnie zapoznał radnych z Uchwałą Nr Pł.127.2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 18 kwietnia 2017 roku w sprawie wydania opinii                           

o przedłożonych przez Wójta Gminy Stara Biała sprawozdaniach z wykonania budżetu za 2016 

rok. Jest to opinia pozytywna. 

Dalej przedstawił radnym pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stara Biała 

o realizacji budżetu gminy za 2016 rok, dającą podstawę do wystąpienia do Rady Gminy 

z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Stara Biała za 2016 rok, 

sformułowanym po rozpatrzeniu przez Komisję: sprawozdania finansowego, sprawozdania 

z wykonania budżetu gminy Stara Biała za 2016 rok wraz z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie o tym sprawozdaniu oraz informacji o stanie mienia Gminy. 

Następnie zapoznał radnych z Uchwałą Nr Pł.210.2017 Składu Orzekającego Regionalnej  Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 25 maja 2017 roku w sprawie wydania opinii 

(pozytywnej) o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Stara Biała wniosku 

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.  

Następnie Przewodniczący Rady poprosił radnych o zabieranie głosu w omawianej sprawie. 

Wobec braku  pytań  i wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

Wynik głosowania:   „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy, w wyniku jawnego głosowania, 

jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła Uchwałę Nr 201/XXIII/17 w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok (uchwała                            

w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady pogratulował Wójtowi Gminy udzielonego mu absolutorium. 

Następnie Wójt Gminy, podziękował w imieniu swoim, kierowników jednostek 

organizacyjnych, Skarbnik Gminy oraz wszystkich pracowników Urzędu Gminy za pozytywne 

skwitowanie 2016 roku. Dodał, że z przedstawionej dokumentacji wynika, że Gmina 

funkcjonuje bardzo dobrze gdyż, budżet zamknął się nadwyżką w wysokości 4 102 515,91 zł     

a zadłużenie z tytułu kredytu komercyjnego jest niższe i wynosi 4 000 000,00 zł.  

 

Ad. 13. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 

97/X/15 Rady Gminy Stara Biała z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Płockiego na realizację zadań publicznych w latach 2016 – 2017. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że zmiana związana jest ze wzrostem wstępnie szacowanego kosztu 

realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego – budowy ronda w Starym Draganiu – które gmina 

współfinansuje z powiatem, gdzie udział finansowy każdej strony to 50% wartości zadania, co 

stanowi 907 877,09 zł. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 202/XXIII/17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Płockiego 

na realizację zadań publicznych w latach 2016 – 2017 (uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 14. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2017 – 2025. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił radnych                               

o zabieranie głosu. 

Wobec braku wniosków i dalszych pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał 

pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 203/XXIII/17 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stara Biała na lata 2017 – 2025. (uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

Ad. 15. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 

Gminy Stara Biała na 2017 rok. 
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Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 

sprawie Skarbnik Gminy, która omówiła wprowadzone zmiany w budżecie na 2017 rok. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 204/XXIII/17  zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2017 rok. 

(uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 16. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż samochodów pożarniczych marki ŻUK A151 i ŻUK A15 w drodze bezprzetargowej. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 

w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 205/XXIII/17 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż samochodów 

pożarniczych marki ŻUK A151 i ŻUK A15 w drodze bezprzetargowej. 
 (uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 17. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 

położonego w m. Maszewo. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 

w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 206/XXIII/17  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności 

związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. 

Maszewo(uchwała w załączeniu do protokołu). 
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Ad. 18. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 

położonego w m. Maszewo Duże. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 

w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

Wynik głosowania:   „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0  radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 207/XXIII/17 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności 

związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego 

w m. Maszewo Duże (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 

W tym momencie radny Hubert Murawski opuścił salę obrad. 

 

Ad. 19.  

W punkcie interpelacje i zapytania radnych głos zabrali:  

Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Downarowicz: 

 Podziękował w imieniu jednostki OSP Brwilno za przekazanie środków na zakup 

samochodu pożarniczego. 

 Zapytał o termin realizacji placu zabaw i świetlicy w Brwilnie. 

 Zapytał o budowę ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze wojewódzkiej 562 w Maszewie                         

i Brwilnie. 

 Zapytał na jakim etapie jest budowa oświetlenia ulicznego przy ul. Spacerowej w Brwilnie. 

Przewodniczący Rady: 

 Zapytał o ścieżkę rowerową wzdłuż ul. Zglenickiego od granicy miasta i poprosił o kopię 

pisma w tej sprawie. 

Radna Marianna Stawicka: 

 Zapytała o możliwość skorzystania z dofinansowania na zakup pieca do kotłowni dla 

zabudowy wielorodzinnej w ramach kolejnych dotacji z Wojewódzkiego Funduszu. 

Radny Stanisław Antoszkiewicz: 

 Zapytał o możliwość zaprojektowania przyłącza gazowego w Ogorzelicach przy okazji 

przeprowadzania gazociągu do Nowych Proboszczewic. 

Radny Jan Sieradzki: 

 Poprosił  o bieżące remonty drogi Włoczewo – Kamionki. 

 

Odpowiedzi Wójta: 

Na pytania Wiceprzewodniczącego Rady: 

 Dokumentacja jest już przygotowana. Nabór wniosków z PROW na budowę placu zabaw 

zostanie ogłoszony w trzecim kwartale br. roku. 

 W sprawie ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze wojewódzkiej w Maszewie i Brwilnie 

trwają uzgodnienia z MZDW. 

 Dokumentacja dot. oświetlenia w Brwilnie jest już gotowa. Po uzyskaniu dokumentacji 

związanej z oświetleniem na skrzyżowaniu Wyszyna – Mańkowo, zostanie ogłoszony  

przetarg. 
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Na pytanie Przewodniczącego Rady: 

 Pismo w sprawie ścieżki rowerowej wzdłuż ul. Zglenickiego zostało wysłane do 

Miejskiego Zarządu Dróg. 

Na pytanie radnej Marianny Stawickiej: 

 Nie ma informacji czy na przyszły rok przewidywany jest Program z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w ramach, którego będzie można 

uzyskać dofinansowanie na wymianę pieca. 

Na pytanie radnego Stanisława Antoszkiewicza: 

 Zaprojektowanie gazociągu i jego wykonanie jest zadaniem gazowni. Mieszkańcy powinni 

ze swojej strony wykazać zainteresowanie i chęć przyłączenia się do sieci gazowej 

składając wniosek o wydanie warunków technicznych do przyłączenia. 

Na pytanie radnego Jana Sieradzkiego: 

 Droga Kamionki – Włoczewo nie jest wpisana w budżecie gminy do wykonania, w związku 

z tym jest na bieżąco utrzymywana. 

 

Przewodniczący Rady: 

 Zapytał o oświetlenie w ulicy Podbipięty w Białej. 

Odpowiedź Wójta: 

 Jest zaprojektowane. 

 

Ad. 20. 

Radni uzgodnili, że posiedzenie wspólnej komisji wyjazdowej odbędzie się 7 lipca br. o godz. 

900. 

 

W punkcie zapytania i wolne wnioski głos zabrali: 

 

Radny Marek Krajewski: 

 Wyjaśnił sprawę poruszaną na poprzedniej sesji Rady Gminy dotyczącą źle wykonanej 

wymiany hydrantu w miejscowości Włoczewo. Poinformował, że zostało to sprawdzone               

i nie zauważono błędów w wykonaniu. Ponadto pochwalił pracę Spółki za bardzo sprawne 

działania. 

Mieszkanka Nowych Proboszczewic Monika Turowska-Burczyńska zgłosiła: 

 Problem uciążliwych, ciągłych przejazdów samochodów ciężarowych od ul. 

Modrzewiowej do ul. Świerkowej związanych z budowa ul. Jodłowej. Wyjaśniła, że                           

z powodu zagrodzenia przez mieszkańców ul. Jaśminowej, która znajduje się w pobliżu, 

wyłącznie ul. Świerkowa jest obciążona przejazdami ciężkiego sprzętu.  

 Ul. Polna w Nowych Proboszczewicach – droga dojazdowa do działek - jest nieprzejezdna. 

 Zbiornik wodny na działce 49/2 należącej do Gminy, nie spełnia swojej funkcji, ponieważ 

jest zarośnięty. Co więcej, mieszkańcy ościennych gmin wysypują tam śmieci, tworząc 

kolejne wysypisko śmieci. 

Sołtys Miłodroża Czesław Kowalski: 

 Podziękował za opracowanie dokumentacji projektowej drogi wewnętrznej w Miłodrożu. 

Sołtys Nowych Proboszczewic Jan Kozłowski:  

 Podziękował za okopanie rowami ul. Azaliowej. 

 Zasugerował, że wykonanie ul. Świerkowej powinno być rzeczą priorytetową. 

 Poprosił o wyznaczenie  granic oraz utwardzenie ul. Polnej jesienią br. 

 Poinformował, że prawdopodobnie Gazownia będzie podpisywała umowy z mieszkańcami 

we wrześniu br. Zasugerował, aby Gmina zabezpieczyła środki pieniężne na przyszły rok 

na pokrycie kosztów remontu związanych z przyłączeniem gazu do budynków, np. 

rozebrany wjazd, chodnik. 

 Zapytał o przejęcie przez gminę grodziska w Nowych Proboszczewicach. 

 Przypomniał o zgłaszanej przez niego potrzebie zakupu tablicy informacyjnej. 
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Radny Stanisław Antoszkiewicz: 

 Zgodził się z mieszkanką Nowych Proboszczewic, że ul. Polna jest bardzo trudno 

przejezdna w dwóch miejscach. Droga ta jest za wąska z powodu zaorania przez rolników 

i przyznał, że należy ją doprowadzić do stanu jaki powinna mieć według wytyczeń geodety. 

Radny Sławomir Dąbrowski 

 Wyjaśnił, że ul. Świerkowa i ul. Jaśminowa są zapisane w budżecie Gminy do realizacji na 

przyszły rok. 

Odpowiedź Wójta: 

Na zgłoszone wnioski mieszkanki Nowych Proboszczewic: 

 Według obserwacji z wczorajszego dnia ul. Świerkową przejechało 5 samochodów 

ciężarowych. Po interwencji telefonicznej pani Turowskiej-Burczyńskiej oraz sołtysa 

Nowych Proboszczewic, zostało zgłoszone do firmy, aby samochody jeździły również ul. 

Jaśminową. 

 Zbiornik jest na bieżąco wykaszany i sprzątany.  

 Droga – ul. Polna – jest przesunięta przez rolników, którzy ją podorali. Jest to sprawa do 

załatwienia po zbiorze plonów. 

 Na pytania sołtysa Nowych Proboszczewic: 

 Ul. Polna jest na bieżąco utrzymywana. Jest to droga w planach wytyczona jako 9 m, więc 

zbyt wąska aby okopać ją rowami. Droga nie będzie w dobrym stanie, jeżeli rolnicy nadal 

będą ją podorywać.  

 Przyłączenie gazu jest inwestycją, która będzie realizowana przez PGNiG. Zapłata przez 

Gminę nie zmniejszy kosztów, które będą musieli ponieść mieszkańcy za podłączenie gazu 

do swoich budynków. Koszty związane z rozebraniem wjazdu czy chodnika  pokrywa 

Polska Spółka Gazownictwa. 

 Grodzisko nie zostało przejęte przez Gminę i obecnie stanowi własność skarbu Państwa. 

 

Ad. 21. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady XXIII 

Sesji Rady Gminy Stara Biała. 
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